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Zápis z jednání krajské rady dne 2. 3. 2020  

místo konání: Senovážné náměstí 24, Praha 1, 110 00    čas konání: 18:00–20:00 

přítomni podle prezenční listiny – členové krajské rady (s právem hlasovat): 

Petr Brabec – Juan (místopředseda), Vít Henych – Bobr (místopředseda), Martin Hrouza (volený člen), Jan Petera – 

Slimák (Praha 2), David Milec – Davídek (Praha 3), Radim Bureš (Praha 4), Zbyněk Kocman – Zbýňa (Praha 5), Ondřej 

Buršík – Fido (Praha 8), Jakub Hladík – Arny (Praha 10), Ondřej Přerovský – Lazebník (KD) 

hosté: Bartoloměj Sviták – Krtek, Jakub Dienstbier – Doktor  

program: schválen dle zaslaného návrhu 

předsedající: Petr Brabec – Juan           zapisující: Anežka Marková 

termín příští rady: 6. 4. 2020 
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Úkoly: 

[6] Radim se zeptá na Krč (1. 6.), Juan na Prosek (1. 6.) a Leia zarezervuje pro jistotu Křížek na 2. 6. 

[9] Leia pošle Lazebníkovi zápis ze sněmu.  

[9] Leia všechny přidá na nový sdílený disk. 

1. Připomínky k zápisu, úkoly  

Byly schváleny 3 medaile sv. Jiří elektronickým hlasováním. Všechny schválené medaile byly předány na ústředí. 
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2. Schválení zpravodaje pro komunikaci 

Jakub Schejbal – Kiki byl 5. 2. předsedkyní jmenován zpravodajem pro komunikaci. Rada formálně schválila jeho 

jmenování. 

Usnesení 2020-21: 

KRJ schvaluje Jakuba Schejbala – Kikiho do funkce zpravodaje pro komunikaci. 

Návrh byl přijat. Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1 

3. Registrace 

Bobr promítl prezentaci shrnující vývoj v registraci v letošním roce. Registrace proběhla v čas, problém byl jen u Prahy 
3, ale na ústředí jsme ji předali včas. Nárůst zaznamenal ve všech kategoriích, a v Praze je 15 nových oddílů, z toho 11 
jsou oddíly mladších členů, 2 roverské kmeny a 2 kluby kmene dospělých. Mezi nejčastější problémy patří chybějící 
kvalifikace, a kumulace neslučitelných funkcí. Zájemci o čísla by některé mohli najít v otevřených datech ve skautISu.  

Termín pro odvod členských příspěvků Kraji Praha je 14. 3. 2020. 

4. Výjezdní zasedání PRJ 

Juan představil koncept výjezdního zasedání, jehož součástí byla krajská rada, abychom se členové rady poznali. Mohlo 
by to být na podzim nebo příští rok. Vhodné by bylo je uspořádat někde poblíž Prahy. 

V minulosti tam probíhaly PRJ, býval tam program, který sloužil k tomu, aby se rada lépe poznala (představení okresu, 
pozvání zajímavých hostů), společná část s hrami, povídáním, zpíváním, vycházky.  

Z diskuse vyplynulo, že zájem o akci je značný, snad kromě Prahy 8, kteří patrně kvůli časové náročnosti nemohou. 
Ostatní se těší, na inspiraci a seznámení. Všichni se shodli, že jaro je příliš brzy, a tedy je optimální výjezdní zasedání 
uspořádat na podzim, a to optimálně na přelomu měsíce, tak, aby nekolidovalo s prodlouženými víkendy. 

5. Poděkování 2020 

Z možných termínů v orientačním hlasování zvítězil 26. 11. 2020. 

Dáša zatím dostala tip na Hlavní nádraží, kulturní sál, kde by se to dalo uspořádat, částky za nájem nejsou tak kritické, 
je otázka, jak se dohodneme s cateringem. Další možností je vodárenská věž na Letné (DDM Praha 7). 

Pokud by měl někdo nějaké připomínky či návrhy, jak udělat catering nebo cokoli jiného, nechť napíše na kancelář.  

Praha 8 navrhla, že je možné dát nějaké základní občerstvení a k tomu prodávat pití za běžnou cenu.  

6. Červnová rada 

1. 6. bude je Křížek zabraný, proto je potřeba vymyslet alternativní plán. Možnosti jsou buď jiné místo, nebo úterý 2. 6. 

Většina je pro jiné místo a zachování termínu 1.6. 

Radim se zeptá na Krč (1. 6.), Juan na Prosek (1. 6.) a Leia zarezervuje pro jistotu Křížek na 2. 6. 

Úkol: 

• Radim se zeptá na Krč (1. 6.), Juan na Prosek (1. 6.) a Leia zarezervuje pro jistotu Křížek na 2. 6. 

7. Vyhláška k dotacím MŠMT 

Bobr změnil pouze data, neboť v ústřední vyhlášce se měnily věci, které my svojí vyhláškou neupravujeme.  
Na místě byly provedeny následující změny: 

• V bodě (17) g) bylo upřesněno, že drobné opravy a údržba majetku jsou do 40 000 Kč. 
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• Odstraněno původní (41) l), které zakazovalo využít dotaci na úhradu přímých daní. 

• Dodáno (41) l), které v tomto roce na základě změny pravidel MŠMT neumožňuje dotaci příměstských táborů. 
 
V budoucnu se bude VT zabývat úpravou vyhlášky.  
 

Usnesení 2020-22: 

KRJ schvaluje vyhlášku 2020/1 k dotacím kraje Praha. 

Návrh byl přijat. Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 

8. Kolečko okresů a KD 

Praha 2 – Proběhne Trignis, ještě jsou volná místa na vše, už se těší. 

Praha 3 – Zhodnocovali Prahou plnou strašidel a chtěli by změnit místo, kde by byla plocha, kam se vejde tak 1000 lidí 
a kde by bylo vedle nějaké místo pro zázemí.  

Praha 4 – Připravují ZVaS na téma pohádky, připravují Ventus, střediska fungují a registrace jsou odevzdané. 

Praha 5 – ZVaS na téma Minecraft, sbírají papírové krabice. Pořádají inspirovečery. Mají rozjednané nemovitosti. 

Praha 6 – Připravují okresní setkání a ZVaS. 

Praha 8 – S Prahou 9 připravují krajské kolo ZVaSu. Na podzim a léto budou mít čekatelky. Středisko stopaři má před 
podpisem stavební smlouvy a klubovna by měla být postavená do zimy. 

Praha 10 – Proběhl nový okresní sněm, kde byl zvolen nový předseda. Měli první víkend rádcovského kurzu v Přelouči, 
bylo to super a koncem března bude závěrečný víkend. Chystají závod vlčat a světlušek. 

KD – Jamboree bude v červnu v Blatné, je stále možné se přihlásit. Na podzim proběhne další kolo vzdělávacího kurzu 
na vedení klubu dospělých 

9. Různé 

Autobus na valný sněm zařizuje Juan ve spolupráci s ústředím, především pro Pražáky, vše je připravené, už přišla 
informace spolu s balíkem materiálů. Podle zájmu se chystají 1 – 2 autobusy za cenu komerční (zhruba 350 Kč). Mohou 
se tam hlásit i lidé, kteří Prahou projíždějí. Juan doufá, že Praha na tom nebude tratit a pokud se nikdo nepřihlásí, tak 
se to zruší. Auta budou mít problémy s parkováním a v materiálu je iniciace spolujízdy. 
 
Lazebník se pokusil stáhnout zápis z krajského sněmu – ve skautISu to asi nějak nefunguje. Leia mu ho pošle. 
 
Minule se v návrhu vyznamenání medaile Merkura pro Miloslava Janatu schválil bronzový stupeň, nicméně v textu bylo, 
že by se nebránili ani stříbrnému. Juan se na to v příštích dnech zeptá medailové komise a ústředí. Podle orientačního 
hlasování, pokud bude medailová komise souhlasit by rada byla pro. 
 
Je nový sdílený disk pro PRJ, bohužel se do něj nedostanou lidé bez google mailu. Leia do něj všechny přidá. 
 

Martin předložil návrh o podpoření kandidatury Maňule (Marie Konečné) do náčelnictva. Vede vlčata na Proseku, dlouho 

dělala na ústředí ekonomiku, vzhledem k tomu, že je málo dívek a ekonomů, rozhodla se, že podá pilnou kandidaturu. 
 

Usnesení 2020-23: 

KRJ navrhuje kandidaturu sestry Marie Konečné – Maňule do funkce volené členky Náčelnictva na Valném sněmu v 

Jindřichově Hradci. 

Návrh byl přijat. Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 1 

 

Zapsala: Anežka Marková           Schválil: Petr Brabec 


